

شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries















Horse

Oral paste - To treat the digestive problems in animals

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Sheep, Goats, Calves, Foals: 7 - 15 ml for each dosage. Cattle, Camels, Horses: 15 - 30 ml for each dosage.

INDICATION:

Digestive support syringe is an organic material paste with the multivitamins and minerals.

Digestive support syringe is specifically designed to treat digestive problems, and preventing antibiotic-associated diarrhea and other issues.

Digestive support syringe Prevention of colic and other digestive disturbances. Digestive support syringe plays a very important role in improved feed efficiency and weight gain.

Digestive support syringe increase the net availability of essential nutrients. Digestive support syringe Enhanced immune function leading to fewer infections.

COMPOSITION:

Each syringe contains (w/v):

- Organic materials Minerals
- •Amino Acids B Complex
- Multivitamins Excipients up to 30 gm

WITHDRAWAL PERIOD:

None



30 gm



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries



معجون فموي - لعلاج مشاكل الهضم عند الحيوانات

التركيبة:

كل عصارة تحتوي على (وزن/حجم):
مواد عضوية - معادن أحماض أمينية
فيتامينات ب المركبة
فيتامينات متعددة

لا يوجد



۳۰ جم



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)

الجرعات وطريقة الاستعمال:

الأغنام، الماعز، العجول، والمهور: ٧ - ١٥ مل لكل جرعة. الأبقار، الجمال، والخيول: ١٥ - ٣٠ مل لكل جرعة.

الاستخدامات:

عصارة دايجستف سبورت هي مادة عضوية على شكل معجون تحتوي على الفيتامينات والمعادن المتعددة.

عصارة دايجستف سبورت مصممة خصيصًا لعلاج مشاكل الجهاز الهضمي ومنع الإسهال المرتبط بالمضادات الحيوية وغيرها من المشكلات.

عصارة دايجستف سبورت تقي من المغص والاضطرابات الهضمية الأخرى. عصارة دايجستف سبورت تلعب دورًا مهمًا للغاية في تحسين كفاءة التغذية وزيادة الهزن.

عصارة دايجسنف سبورت تزيد من توفر العناصر الغذائية الأساسية. عصارة دايجسنف سبورت تعزز وظيفة الجهاز المناعي مما يؤدي إلى تقليل العدوى.